附件四（Attachment IV）

奖学金申请信息
Scholarships Application Information
一、申请 Application
1. 中国政府奖学金--高水平研究生项目
   Chinese Government Scholarship---High Level Postgraduate Program

· 2023年11月15日至2024年2月25日,截止时间以后提交的申请材料不予受理。
Applications may be submitted from Nov. 15, 2023, to Feb. 25, 2024. Application submitted after February 25, 2024 will not be accepted. 
· 访问“留学中国”网站，点击“中国政府奖学金来华留学管理信息系统” 图标进入申请系统：http://www.campuschina.org。武汉大学机构代码为：10486，项目种类“B 类”。并登录http://admission.whu.edu.cn, 注册账户后进行申请和材料提交，经费来源选择“中国政府奖学金”。
Visit the “CSC Study in China” website at http://www.campuschina.org and click “Scholarship Application for Students”. Select Program Category “Type B” and enter the code of Wuhan University, 10486. In addition, complete your application on the Wuhan University website at http://admission.whu.edu.cn. The funding source is “Chinese Government Scholarship”.

2. 中国政府奖学金-国别双边项目 
Chinese Government Scholarship-Bilateral Program 
· 申请时间2023年12月初至2024年2月10日。
The application period runs from early December 2023 to Feb. 10, 2024.
· 请直接与本国留学生派遣部门联系（一般为中国驻当地使领馆）。具体申请要求请查询中国国家留学生基金委网站http://www.csc.edu.cn/studyinchina 或 http://www.campuschina.org, 以及武汉大学网站http://admission.whu.edu.cn。
Please apply directly to the dispatching authorities for overseas study in your home country (usually the local Chinese Embassy or Consulate). For more details, please visit http://www.csc.edu.cn/studyinchina or http://www.campuschina.org, and the Wuhan University website at http://admission.whu.edu.cn. 
3. 国际中文教师奖学金
International Chinese Language Teachers Scholarship
· 申请时间2024年3月初至2024年5月初。
The usual application period runs from early March to early May 2024.
· 申请者需登录http://www.chinese.cn进行申请，同时还需登录武汉大学申请网站http://admission.whu.edu.cn进行申请。
Please complete the online application through http://www.chinese.cn, and also complete the online application through http://admission.whu.edu.cn.
4. 欧盟之窗奖学金
EU Window Chinese Government Scholarship 
· 申请时间为2023年12月至2024年2月。
The application period runs from December 2023 to February 2024.
· 该项目面向非中国籍的欧盟成员国优秀学生，支持其来武汉大学完成本科、硕士、博士或进修项目的学习。招生简章和专业介绍等均在“留学中国”网站发布，请同时登录网址www.campuschina.org以及武汉大学申请网站http://admission.whu.edu.cn 查询具体信息并完成申请。
This program is designed to provide assistance to outstanding students from EU member states to complete their undergraduate, postgraduate, doctoral or advanced studies at Wuhan University. Please visit http://www.campuschina.org and http://admission.whu.edu.cn for detailed information and submit the required documentation on both websites. 
5. 沙特阿拉伯国王奖学金 
Saudi Arabia Government Scholarship
· 申请时间为2023年12月1日至2024年5月30日。
The application period runs from Dec. 1, 2023, to May 30, 2024.
· 该项目面向沙特阿拉伯籍优秀学生，支持其来武汉大学完成本科、硕士、博士项目的学习。请登录武汉大学网站http://admission.whu.edu.cn获得更多信息并完成网上申请。也可咨询沙特阿拉伯驻北京文化处获得相关信息。
This program is designed to provide assistance to outstanding students from Saudi Arabia to complete their undergraduate, postgraduate or doctoral studies at Wuhan University. Please apply directly through http://admission.whu.edu.cn. For more detailed information, please also consult the Saudi Arabia Cultural Mission in Beijing.
6. 中国政府奖学金—丝绸之路项目
   Chinese Government Scholarship---Belt & Road Program 
· 申请时间为2023年11月15日至2024年4月15日
[bookmark: _GoBack]The application period runs from Nov. 15, 2023 to Apr. 15, 2024.
· 登录“中国政府奖学金来华留学管理信息系统”进入申请系统：http://www.csc.edu.cn/laihua。武汉大学机构代码为：10486，项目种类“B 类”。并登录http://admission.whu.edu.cn, 注册账户后进行申请和材料提交，经费来源选择“中国政府奖学金”。
Please visit the website at http://www.csc.edu.cn/laihua and click “Scholarship Application for Students”. Select Program Category “Type B” and enter the code of Wuhan University,  10486. In addition, complete your application on the Wuhan University website at http://admission.whu.edu.cn. The funding source is “Chinese Government Scholarship”.
7. 中国政府来华留学卓越奖学金项目
   Chinese Government Youth of Excellence Scheme Scholarship Programs  
· 申请时间为2024年1月初至2024年4月初
The usual application period runs from early January to early April 2024.
· 登录武汉大学来华留学生在线申请管理系统http://admission.whu.edu.cn进行申请并提交申请材料扫描件，备注申请项目为“中国政府奖学金”。面试获得预录取证明后，登录“中国政府奖学金来华留学管理信息系统” https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login进行网上报名。申请人在基金委网报时奖学金类型选择“Type A”，受理机构代码为：1563，申报项目为“中国政府来华留学卓越奖学金项目”。
Applicants should log in to the online application management system for international students of Wuhan University at http://admission.whu.edu.cn to apply and submit scanned copies of the application materials. Note that the application item is “Chinese Government Scholarship”. After obtaining the pre-admission letter in the interview, log in to CSC Information System at https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login for online registration.
Applicants should select "Type A" for the scholarship type when applying online through the CSC online application system, and the Agency Number is: 1563. The application program is "Chinese Government Youth of Excellence Scheme Scholarship Programs for Studying in China."

8.  中国-东盟菁英奖学金
ASEAN-China Young Leaders Scholarship
· 申请时间为2024年1月初至2024年3月
The usual application period runs from early January to March 2024.
· 申请人须登录“中国政府奖学金来华留学管理信息系统”（访问http://www.campuschina.org后，点击“中国政府奖学金来华留学管理信息系统”图标进入系统），网上填写申请信息、提交申请材料，在线提交申请；申请人须按“申请材料清单”的要求准备相应材料，并在规定时间内将纸质材料提交至本国主管部门或东盟大学网络秘书处。同时请登录武汉大学网站http://admission.whu.edu.cn进行在线申请。
Applicants are required to log in to the "Chinese Government Scholarship Information System" (visit the website http://www.campuschina.org, then click “Scholarship Application for Students”), fill in the application information, submit the application materials, and submit the application online;
Applicants should prepare corresponding materials according to the "List of Application Materials", and submit paper materials to their home country's competent authorities or the secretariat of the ASEAN University Network within the specified time.
Please complete your application on the Wuhan University website at http://admission.whu.edu.cn.

9. “新汉学计划”博士生奖学金项目
“China Studies Program” Ph.D. Fellowships Scholarship 
· 申请时间2023年12月初至2024年2月底。
The usual application period runs from early December 2023 to late February 2024.
· 请登录“新汉学计划”博士生项目系统http://csp.chinese.cn/myDoip完成在线申请，申请者可在系统中查看武汉大学导师名单。登录武汉大学网站http://admission.whu.edu.cn提交在线申请。
Applicants are required to submit application in the China Studies Program system http://csp.chinese.cn/myDoip. Please find the list of professors in the system. In addition, complete the online application through http://admission.whu.edu.cn.
10. 商务部国际法与中国法硕士项目
Master Program in International Law and Chinese Law
· 申请时间为2024年1月初至2024年6月初
The usual application period runs from early January to early June 2024.
· 申请人须登录中国政府奖学金来华留学管理信息系统https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login完成申请。武汉大学机构代码为：10486，项目种类“B 类”，专业学科类别为“法学”，专业为“国际法学”。并登录http://admission.whu.edu.cn,注册账户后进行申请和材料提交，经费来源选择“中国政府奖学金”。
Please register and apply online  at Chinese Government Scholarship Information System at https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login. Choose type B of scholarship program in the CSC system. Fill in the agency name with “Wuhan University”, the agency No. of Wuhan University is “10486”. Apply for the Master program, the discipline is “law”, and major is “international law”.  In addition, complete your application on the Wuhan University website at http://admission.whu.edu.cn .The funding source is “Chinese Government Scholarship”.
11.  留学武大——学历/进修生新生奖学金  
Studying in Wuhan University – Academic/ Non-degree Student Freshman Scholarship
· 申请时间为2024年3月初至2024年5月底。
The application period runs from early March to late May 2024.
· 该项目面向自费来华留学的优秀新生，支持其来武汉大学完成进修、本科、硕士、博士项目的学习。请登录武汉大学网站http://admission.whu.edu.cn获得更多信息并完成网上申请。
This program is designed to provide assistance to outstanding freshmen who study at their own expenses to complete their non-degree, undergraduate, postgraduate or doctoral studies at Wuhan University. Please visit http://admission.whu.edu.cn for detailed information and submit the required documentation on website.

二、申请结果查询Application Result Inquiry  
· 中国政府奖学金--高水平研究生项目: http://www.campuschina.org
Chinese Government Scholarship---High Level Postgraduate Program: http://www.campuschina.org
· 中国政府奖学金--国别双边项目：http://www.csc.edu.cn/studyinchina 或 http://www.campuschina.org
Chinese Government Scholarship-Bilateral Program: http://www.campuschina.org and http://www.csc.edu.cn/studyinchina 
· 国际中文教师奖学金：http://www.chinese.cn
International Chinese Language Teachers Scholarship: http://www.chinese.cn
· 欧盟之窗奖学金：www.campuschina.org
EU Window Chinese Government Scholarship: www.campuschina.org

· 沙特阿拉伯国王奖学金：沙特阿拉伯驻北京文化处
For more detailed information, please consult the Saudi Arabia Cultural Mission in Beijing.
· 中国政府奖学金—丝绸之路项目: http://www.csc.edu.cn/laihua
    Chinese Government Scholarship---Belt & Road Program: http://www.csc.edu.cn/laihua
· 中国政府来华留学卓越奖学金项目: https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login
   Chinese Government Youth of Excellence Scheme Scholarship Programs：https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login
· 中国-东盟菁英奖学金：http://www.campuschina.org
ASEAN-China Young Leaders Scholarship：http://www.campuschina.org
· “新汉学计划”博士生奖学金项目：http://csp.chinese.cn/myDoip
“China Studies Program” Ph.D. Fellowships Scholarship：http://csp.chinese.cn/myDoip
· 商务部国际法与中国法硕士项目：https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login
Master Program in International Law and Chinese Law：https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login
· 留学武大—学历/进修生新生奖学金：http://admission.whu.edu.cn
Studying in Wuhan University -- Academic/Non-degree Student Freshman Scholarship: http://admission.whu.edu.cn

注：所有奖学金申请结果都可查询http://admission.whu.edu.cn。武汉大学将根据学生申请及面试情况，分批次公布录取结果。
Note: All admission results will be published at http://admission.whu.edu.cn. Based on an overall evaluation of the documentation and interviews of the applicants, Wuhan University will issue the admission results in batches.
三.  报到时间Registration Period
来华留学生新生注册报到时间为每年8月至9月，具体请看录取通知书。 
The usual registration period for international students is from August to September. Please check the Admission Notice for exact registration time.  
报到时需携齐全的报到材料，包括个人普通护照原件、录取通知书、签证申请表原件（JW202/JW201）及入境学生签证。新生入学时须携带所要求的中文或英文学位证和成绩单原件或公证件原件供学校复核入学资格。不符合入学条件者，取消入学资格。
When registering at Wuhan University, admitted students shall provide their ordinary passport, Admission Notice, Visa Application Form (JW202/JW201) and student visa. Original or notarized diplomas or transcripts of previous studies in English or Chinese must also be provided for review during the official registration. Otherwise, the admission will be considered invalid. 
